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 18:09 – Mig András megnyitja az ülést. 

 Madnátumellenőrzés: az ülés 22 fővel határozatképes 

 Mig András jelöli jegyzőkönyvvezetőnek Laurán Borbálát, elfogadja a jelölést. 

 Mig  András  jelöli  szavazatszámlálónak  Kurucz  Tamást,  elfogadják  a  jelölést.  Nyílt 
 szavazások következnek: 

 (100)/2023  (IV.  25.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  egyhangúan  Kurucz  Tamást  választotta  meg  szavazatszámlálónak  a 
 2023. 04. 25-i ülés alkalmára. 

 A napirendi pontok előzetesen ki lettek küldve, ezek a következők: 

 1.  Bejelentések 
 2.  Személyi kérdések 
 3.  Egyebek 

 Az elfogadott napirend a következő: 

 1.  Bejelentések 
 2.  Személyi kérdések 
 3.  Egyebek 

 Ügyrendi  javaslat:  A  2023.  04.  25.  titkos  szavazásait  az  ELTE  TTK  HÖK  online 
 szavazófelületén folytassák le. 
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 (101)/2023  (IV.  25.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  egyszerű  többséggel  elfogadta,  hogy  a  2023.  04.  25.  ülésén  a  titkos 
 szavazásait az ELTE TTK HÖK online szavazófelületén folytassák le. 

 1. Bejelentések (18:14) 

 Mig  András:  amint  láthatjátok  ma  nem  Fritz  Petra  ül  mellettem,  mert  sajnos  nem  tud  részt 
 venni  ezen  az  ülésen,  ezért  felkértem  Glück  Krisztinát,  hogy  segítsen  a  mai 
 Küldöttgyűlésünk  levezetésében.  Úgy  gondolom,  hogy  a  tisztelt  képviselők  is  észrevették, 
 hogy  a  legutóbbi  küldöttgyűlés  folyamán,  hogy  eléggé  elhúzódott.  Erről  több  embernek  is 
 kikértem  a  véleményét  és  egyértelműen  azt  jelezték  vissza,  hogy  ami  legjobban  elvitte  az 
 időt  az  a  sok  esetben  parttalanná  váló,  elhúzódó  viták.  Ezért  szeretném  kérni  a  tisztelt 
 képviselőket  arra,  hogy  tartózkodjanak  mások  és  önmaguk  ismétlésétől,  illetve,  hogyha 
 valaki  felé  kérdést  vagy  visszajelzést  intéznek,  akkor  adjuk  meg  a  célzott  személy  számára 
 az  erre  való  reakciót  és  abban  az  esetekben  reagáljunk  az  elhangzott  észrevételekre, 
 amennyiben  úgy  érzitek,  hogy  aki  eredetileg  választ  adott  nem  adott  kielégítő  választ. 
 Kérek  mindenkit,  hogy  erre  figyeljen!  Én  is  fogom  majd  a  Küldöttgyűlést  erre 
 emlékeztetni,  megkértem  Krisztit,  hogy  szóljon  nekem,  ha  esetleg  én  esnék  bele 
 ugyanebbe  a  hibába.  Remélem,  hogy  így  egy  relatíve  dinamikus  Küldöttgyűlést  fogunk 
 tudni  lenyomni.  Bizonyára  láttátok,  hogy  nem  a  Kari  Tanácsteremben  vagyunk.  Sajnos 
 egy  utolsó  pillanatos  változtatás  miatt  kerültünk  át  ebbe  a  terembe.  Itt  a  helyszín 
 adottságai  miatt  azt  szeretném  kérni,  hogy  egyrészt  ne  vágjunk  egymás  szavába,  mert 
 nagyon  hamar  nem  fogjuk  egymást  hallani,  illetve,  hogyha  valaki  fel  akar  szólalni,  akkor 
 álljon  fel  és  lehetőleg  forduljon  úgy,  hogy  mindenki  hallja,  ezzel  is  segítve,  hogy  minél 
 jobban megértsük egymást! 

 Polónyi  Richárd:  Szeretnék  azonnali  hatállyal  lemondani  az  EHÖK  Gazdasági  Bizottsági 
 delegáltságomról,  az  EHÖK  Küldöttgyűlési  delegáltságomról,  a  TTK  HÖK  Választmányi 
 delegáltságomról, valamint a Matematika Szakterületi-koordinátori tisztségemről. 

 Mig András: Szeretném ezúton is megköszönni az elmúlt hosszú időben a munkád! 

 Komáromi  István:  Sziasztok!  Én  pedig,  mint  a  választási  bizottság  egyetlen  jelenlévő 
 tagja,  szeretném  bejelenteni,  hogy  tegnap  lezárult  az  elnök,  illetve  a  következő  ciklusra  a 
 képviselő  jelöltállítási  időszak.  Elnöki  pályázatból  egy  darab  érvényes  pályázat  érkezett 
 be,  a  képviselő  létszám  pedig  végül  64  fő  lett.  Ezt  ezúton  is  köszönöm  mindenkinek,  főleg 
 a  szacskóknak,  ez  egy  nagyon  szép  szám,  főleg  az  elmúlt  évek  tekintetében.  Ha  valaki 
 kíváncsi  a  pontos  számokra  szakterületenként,  az  holnap  kikerül  a  TTK  HÖK  honlapjára. 
 Ebben  kérem  a  szacskók  és  a  kommos  segítségét,  hogy  mindenkihez  eljuthasson  az 
 információ. 

 Mig András: Köszönöm szépen! 

 Pádár  Kitti:  Sziasztok!  Én  is  azonnali  hatállyal  szeretnék  lemondani  az  EHÖK 
 Küldöttgyűlésben való póttagságomról. 

 Mig András: Köszönjük szépen! 
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 Szász  Boglárka  Dorottya:  Szeretnék  azonnali  hatállyal  lemondani  az  EHÖK 
 Kommunikációs Bizottsági tagságomról. 

 Mig  András:  Köszönjük!  Nem  kell  megijedni,  reméljük,  hogy  ahol  most  lemondások 
 voltak ott még a mai Küldöttgyűlés folyamán fel tudjuk tölteni delegáltakkal. 

 Gombás  András:  Sziasztok!  Én  most  nem  lemondok,  hanem  szeretnék  egy  bejelentést 
 tenni  még  a  személyi  kérdések  előtt  az  Elnöki  Referens  pályázat  ügyében.  Készültem  egy 
 rövid  kis  beszéddel  és  kérlek  hallgassatok  végig,  köszönöm!  Az  előzetes  beszélgetések 
 során  azért  elhangzott,  hogy  ez  a  pályázat  egy  vicc.  Ez  abban  az  értelemben  igaz,  hogy 
 maga  a  pályázat  nem  azért  született,  hogy  Ádámot  megválassza  Elnöki  Referens 
 tisztségre,  ellenben  –  bár  ugye  nincs  itt  most  Ádám,  hogy  személyesen  elmondja,  hogy 
 mit  gondol  –  azt  gondolom,  hogy  nem  fogja  elfogadni  a  jelölést.  Nem  szeretnék  Ádám 
 helyett  nyilatkozni  ebben  a  kérdésben,  de  mivel  én  is  segíttetem  a  pályázat  megírásában  és 
 a  múlt  heti  tisztségviselői  ülésen  is  felelősségre  lettem  vonva,  –  szerintem  jogosan  –  ezért 
 szeretném  tisztázni,  hogy  én  hogyan  látom  a  helyzetet  és  milyen  szándékkal  támogattam  a 
 pályázat  elkészítését.  Az  elsődleges  motivációm  –  és  legfontosabb  –  az  az  volt,  hogy  az  én 
 véleményem  szerint  még,  ami  a  február  28-i  Küldöttgyűlésen  a  Fizika  Szakterülettel  és 
 annak  Koordinátorával  történt,  az  habár  formailag  egy  teljesen  helyes  eljárás  volt,  a 
 Küldöttgyűlés  ügyrendjének  megfelelt,  de  szerintem  mégsem  állja  ki  az  igazságosság  és  a 
 méltányosságosság  próbáját.  Az  Elnöki  Referens  feladatkörében  szerepel,  hogy  többek 
 között  a  szervezeti  működést  fejlessze,  ennek  szükségessége  miatt  én  úgy  láttam,  hogy  az 
 Ádi  pályázatának  a  leadása  kellő  figyelemfelkeltő  és  gondolatébresztő  eszköz  lesz.  Ez 
 persze  vitatható,  hogy  ez  megfelelő  eszköz-e,  emiatt  ezúton  is  szeretnék  elnézést  kérni 
 mindenkitől,  akit  esetleg  személyesen  megbántottam  ezzel  vagy  a  tisztségviselői  munkáját 
 nem  illettem  kellő  tisztelettel.  Az,  hogy  a  pályázat  az  kívülről  nézve  rossz  fényt  vetne  az 
 Önkormányzatra  ez  természetesen  vitaképes,  de  én  azt  gondolom,  hogy  ez  nincs  így. 
 Szerintem  sokkal  inkább  rossz  fényt  vet  az,  amit  említettem,  hogy  történt  korábban  a 
 Fizika  Szakterrel  és  aminek  reakciója  képpen  született  ez  a  pályázat  és  végül  ez  a 
 feszültség  az  ide  torkollott.  Illetve  szeretnék  a  véleménynyilvánítás  mellett  néhány 
 konstruktív  –  remélem  konstruktív  –  javaslatot  tenni,  ami  talán  ezt  az  ügyet  orvosolja  egy 
 picit  vagy  általános  értelemben  lehetőséget  ad  a  szervezet  fejlődésére.  Aztán  persze 
 minden  állításom  vitaképes.  Ami  a  pályázatok  elbírálását  illeti,  szerintem  az  egy  jogos 
 elvárás,  hogy  formailag  és  tartalmilag  is  alaposan  legyenek  kidolgozva  és  ez  legyen  egy 
 előzetes  előfeltétele  annak,  hogy  valaki  el  tudjon  indulni  egy  tisztség  betöltésére.  A  jelölt 
 felkészültségének  a  megállapításánál  viszont  szerintem  egyre  fontosabb  tekintettel  lenni 
 arra  a  tényre,  hogy  főképp  azoknál,  akik  osztott  képzésben  tanulnak,  hogy  az  első 
 pályázás  az  nagyjából  a  2.  és  a  4.  félév  között  ideális  valamikor.  Ez  szimplán  a  képzés 
 jellege  miatt  van  és  a  munkaterhelés  miatt  és  a  jövőben  egyre  kevésbé  lesz  az 
 megvalósítható,  hogy  –  ami  korábban  kézenfekvő  volt  és  magas  szakmai  munkaminőséget 
 garantált,  mint  HÖK-ös  karrier  –  mentorként  kezd,  előképzettséget  szerez  a 
 mentorrendszerben  és  ezután  pályázik  egy  tisztségre.  Szerintem  hozzá  kell  szoknunk  és 
 alkalmazkodnunk  kell  ahhoz,  hogy  a  jelöltek  egy  nagy  része  az  inkább  19-20  éves 
 korosztályba  tartozik  és  csak  egy-két  év  egyetemi  tapasztalattal  rendelkezik  és  nem 
 feltétlen  tudja  kívülről  a  mentorképzés  anyagát.  Ezt  azért  elvárni  tőle  szerintem  akkor 

 3 



 lehet  csak,  hogyha  kiírjuk  a  pályázati  kiírásba,  hogy  ez  egy  feltétel,  hogy  olvasd  el,  legyél 
 vele  tisztában,  de  amíg  nem  írtuk  bele,  addig  ilyesmit  nem  érdemes  elvárni  szerintem.  Egy 
 másik  szerintem  egy  fontos  hiányosság,  hogy  a  megválasztás  és  a  tisztség  átvétele  között 
 van  szerintem  egy  pici  hézag,  amit  lehet  érdemes  lenne  betölteni.  Méghozzá  azért,  mert 
 szerintem  még  a  legfelkészültebb  jelöltek  esetében  is  szükséges  az,  hogy  a  munka 
 átvételekor  az  elnökség,  illetve  a  leköszönő  tisztségviselő  ismertesse  az  előtte  álló 
 feladatokat,  miután  megválasztották  iránymutatást  adjon,  időről  időre  azért  picit 
 egyeztessen  az  elvégzendő  feladatokról  és  hogyan  halad  velük.  Ez  sokszor  idő  hiányában 
 vagy  azért,  mert  mindenki  túlterhelt,  elmarad,  vagy  csak  szimplán  nem  elég  alapos,  ezt 
 akár  elmondhatom  a  saját  tisztségemre  is.  Fontos  része  a  képviselői  munkának,  sőt  talán 
 az  egyik  lefontosabb  része,  hogy  ellenőrizzük  a  tisztségviselők  munkáját.  Itt  valóban 
 fontos  az,  hogyha  képviselőként  észrevesszük,  hogy  a  tisztségviselők  milyen  hibákat 
 vétettek  a  munkájuk  során,  szerintem  viszont  még  fontosabb  ennél,  hogy  ha  van  egy  hiba, 
 akkor  igyekezzünk  a  lehető  legpontosabban  és  körültekintőbben  tájékozódni,  hogy 
 pontosan  mi  is  történt.  Szerintem  kerülendő  az,  hogy  csupán  egy  vád  alapján  hozunk  meg 
 előre  egy  végleges  döntést,  hogy  ki  volt  a  felelős  és  mi  az  arányos  szankció  ebben  az 
 ügyben.  Szerintem  tartózkodnunk  kell  az  ilyen  koncepciósnak  tűnő  eljárásoktól  és  ne 
 ragadjuk  ki  az  ilyen  eseteket  a  kontextusból,  szánjunk  arra  időt,  hogy  a  körülményeket 
 pontosan  megismerjük.  Éppen  ezért  a  TTK  HÖK-nek  a  szabályrendszerében  van  egy 
 olyan  lehetőség,  amivel  ilyenkor  lehet  élni  és  erre  szeretném  felhívni  a  képviselők 
 figyelmét.  Egyes  tisztségviselőket  a  munkájukról,  ilyen  vitatott  kérdésekben  rendkívüli 
 beszámolásra  lehet  kötelezni.  Erről  érdemes  tájékozódni.  Mindenesetre  szerintem  fontos 
 az,  ha  elkövetünk  hibákat,  mint  tisztségviselő,  melyek  nem  csak  a  tisztségviselőnek, 
 hanem  kollektívan  a  TTK  HÖK-nek  a  megítélésének  is  árthatnak,  akkor  ezek  a  hibák 
 kijavításra  kerüljenek  méghozzá  minél  hamarabb.  Sőt  szerintem  ez  konkrétan  fontosabb, 
 minthogy  azonosítsuk  magát  a  személyt,  aki  ezeket  a  hibákat  elkövette.  Nyilván  ez  is 
 fontos,  hogy  tisztában  legyünk  vele,  de  szerintem  igenis  tartózkodnunk  kéne  a 
 bűnbakkereséstől.  Láthattuk  és  tapasztalhattuk,  hogy  sokszor  nem  könnyű  kijönni  ide  a 
 Küldöttgyűlés  nyilvánossága  elé  és  megszólalni  a  saját  munkánkról,  a  saját 
 véleményünkről,  beismerni,  hogy  hibáztunk  és  önkritikát  gyakorolni.  Szerintem  ez  még 
 nehezebb,  ezért  értékeljük,  hagyjuk  lehetőséget  arra,  hogy  a  hibákat  helyrehozzuk!  Ha 
 pedig  valamilyen  Szakterületi  koordinátor  és  szakterület  nevében  járunk  el,  akkor 
 szerintem  mivel  képviselők  vagyunk  ebben  az  értelemben  kellő  tekintettel  kell  lennünk  az 
 adott  szakterület  delegáltjainak  és  egyéb  hallgatóinak  a  véleményére.  Köszönöm,  hogy 
 meghallgattatok,  remélem  valamennyire  hasznos  volt  számotokra  és  azt  szeretném  kérni, 
 hogy  majd  a  Záró  Küldöttgyűlésen  az  elkövetett  hibák  ellenére  közösen  méltassuk  majd 
 Varga Ádám korábbi Fizika Szakterületi koordinátori munkáját is! 

 Mig  András:  Köszönjük  szépen!  Én  ehhez  annyival  csatlakoznék  hozzá,  hogy  tényleg 
 fontos  azt  észrevenni,  hogy  amikor  egy  pályázatról,  egy  beszámolóról  szavazunk  vagy  egy 
 munkát  minősítünk,  emögött  minden  esetben  ott  lesz  egy  személy,  aki  sok  esetben  a 
 legjobb  szándéka,  a  legjobb  tudása  alapján  járt  el,  mégha  azt  is  érzitek,  hogy  ez  a  tudás 
 kevés  volt.  Mindig  vegyük  észre,  hogy  emberek  vagyunk  és  emberekről  beszélünk  ilyen 
 helyzetekben is és tartsuk tiszteletben a személyi méltóságát mindenkinek! 
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 Dérfalvi  Balázs:  Mi  volt  a  koncepciósnak  tűnő  eljárás  meg  hogy  miben  bántottuk  a 
 személyi méltóságát (Varga Ádámnak)? 

 Mig  András:  Én  úgy  érzem,  hogy  nem  vagyok  olyan  téren  kompetens,  hogy  el  tudjam 
 mondani,  hogy  Varga  Ádám  személyesen  mit  élt  át.  Utána  többször  is  beszélgettünk,  nem 
 feltétlenül  a  Küldöttgyűlésen,  akár  utána  „baráti”  beszélgetésekben  egyébként  kapott 
 szegény  Ádám  is  olyan  őt  támadó  megjegyzéseket,  ami  igenis  én  azt  gondolom,  hogy 
 bárkinek megterhelte volna a lelkiismeretét. 

 Dérfalvi  Balázs:  Amennyire  én  tudom  azon  a  Küldöttgyűlésen  Ádám  személyi  méltoságát 
 nem  bántotta  senki,  az  egy  másik  kérdés,  hogy  valami  az  ő  lelkiismeretének  rosszul  esett, 
 de ne tegyünk egyenlőség jelet a személyi méltóság megsértése és e között. 

 Mig  András:  Nyilván  nem  azt  mondtam,  hogy  a  Küldöttgyűlés  bármely  tagja  ezt  csinálta 
 volna,  nem  gondolom,  hogy  szándékosan  csinálta  volna,  de  azért  mindig  vegyük  észre, 
 hogy amikor valaki másról beszélünk, akkor ott a másik oldalon szintén egy ember van. 

 Mig András 18:28-kor lezárja a napirendi pontot. 

 2. Személyi kérdések (18:28) 

 Gazdasági  referens  tisztségre  Nováki  Lóránt  nyújtott  be  érvényes  pályázatot.  Mig  András 
 pályázata alapján jelöli Nováki Lórántot, elfogadja a jelölést. 

 Novák Lóránt: Nem szeretném kiegészíteni, várom a kérdéseket! 

 18:29 Nováki Lóránt elhagyja az ülést. 

 Mig  András:  Engem  Lóránt  már  egészen  régen  megkeresett,  már  az  előző  küldöttgyűlésre 
 is  gondolkozott,  hogy  leadja-e  a  pályázatát,  viszont  úgy  gondolta,  hogy  vannak 
 hiányosságok,  amiket  még  lexikálisan  be  kellett  pótolnia.  Többször  is  egyeztettünk  a 
 feladatkörrel  kapcsolatban.  Valószínűleg  nem  sokan  ismeritek,  ő  egy  elsőéves  fizikus 
 hallgató  és  bár  tudom,  hogy  szitokszó  az,  hogy  lelkes,  de  tényleg  egy  olyan  embernek 
 ismertem meg, aki ezt akarja csinálni és ezért hajlandó erőfeszítéseket tenni. 

 Szász  Boglárka  Dorottya:  Ő  még  gólyaként  jelentkezett  a  Nyúzba  és  ő  volt  az,  aki  tényleg 
 minden  egyes  megbeszélésen  megjelent,  úgyhogy  tényleg  lehet  rá  számítani.  Ami  rá  van 
 bízva, azt tényleg csinálja. 

 Szolnoki  Fanni:  Szeretném  megkérdezni  Ricsit,  mint  volt  Gazdasági  referens,  hogy 
 megbízható-e a jelölt. 

 Polónyi  Richárd:  Nekem  nem  kellett  úgy  teljesen  mindennel  foglalkoznom,  Andrissal 
 megosztottuk  a  feladatokat.  Illetve  nem  is  volt  minden  esedékes  ezalatt  a  rövid  idő  alatt. 
 Ezért  is  mondtam  neki,  hogy  beszéljen  Alexával  is,  amit  meg  is  tett.  Az  alapján,  amit 
 egyeztettünk  én  úgy  láttam,  hogy  meg  fogja  tudni  csinálni  és  átlátja  az  egészet.  Szerintem 
 jó Gazdasági referens lesz. 

 18:31 Nováki Lóránt visszatér. 
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 Dérfalvi  Balázs:  Mire  értetted  a  HÖK  életét  segítő  eszközök  beszerzését?  Kifejtenéd 
 kérlek? 

 Nováki  Lóránt:  Előző  évek  költségvetéseiben  voltak  ilyenek,  hogy  billentyűzetek,  nyilván 
 a nyomtatópatronok, stb, ilyenekre gondoltam. 

 Gombás  András:  Röviden  be  tudnád  mutatni,  hogy  mi  motivált  arra,  hogy  megpályázd  a 
 tisztséget és meddig tervezed betölteni, hogyha megválasztunk? 

 Nováki  Lóránt:  Azt  tudom  elmondani,  amit  a  pályázatomban  írtam.  Alapvetően  érdekel  a 
 közgazdaságtan,  ilyen  téren  is  szeretnék  elhelyezkedni.  A  tisztséget  a  képzés  elvégzéséig 
 szívesen  betölteném,  attól  függ,  hogy  mennyire  érzem  magam  alkalmasnak  a 
 továbbiakban. 

 Miskei  Ferenc  István:  Csak  érdeklődés  szinten,  írtad,  hogy  egyéni  vállalkozó  vagy. 
 Esetleg  megosztanád,  hogy  mit  vállalkozol?  Másik  kérdésem,  hogy  mióta  tervezel 
 komolyabban gazdos lenni, mikor kerested fel a Ricsit, Andrist stb? 

 Nováki  Lóránt:  Weboldalak  készítek,  átalány  adózásban,  ha  ez  érdekel  valakit.  Év  eleje 
 óta  már.  Kérdeztem  is,  hogy  van-e  gazdasági  referens,  azóta  forgatom  a  fejemben. 
 Mentorrendszerbe csatlakozás után tudtam meg, hogy ez meg is ürült. 

 Gözt Ádám informatikus ismerteti a szavazás menetét. 

 (102)/2023  (IV.  25.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  22  igen  szavazattal,  0  nem  és  0  távolmaradás  mellett  Nováki 
 Lórántot választotta meg Gazdasági referens tisztségre. 

 Elnöki  referens  tisztségre  Varga  Ádám  és  Kása  Kata  Hanga  nyújtott  be  érvényes 
 pályázatot.  Mig  András  pályázata  alapján  jelöli  Varga  Ádámot,  nem  fogadja  el  a  jelölést. 
 Mig András pályázata alapján jelöli Kása Kata Hangát, elfogadja a jelölést. 

 Kása  Kata  Hanga  ismerteti  a  pályázatát:  Bizonyára  mindannyian  tudjátok,  hogy  Andrissal 
 közösen  adtuk  le  az  elnöki  pályázatot,  engem  kért  fel  elnökhelyettesének.  Így  ezt  a 
 tisztséget  az  elkövetkezendő  négy  hónapra  szeretném  megpályázni.  Összefoglalva  erre  a 
 négy  hónapra  pedig  az  lenne  a  tervem,  hogy  stabil  alapokat  fektessek  le  ennek  a 
 tisztségnek.  Ez  a  tisztségviselők  igényeinek  felméréséből  állna,  felmérni  a  tisztségeikkel 
 járó  feladatokat  és  hogy  ezekhez  mivel  tudna  hozzájárulni  az  Elnöki  referens,  szeretnék 
 egy  strukturáltabb  berendezkedést  kreálni  a  szervezetünknek  és  egy  kisokost  készíteni  a 
 négy hónap alatt végzett munkámból. A további terveimet a pályázatomban olvashattátok. 

 Gombás  András:  Ugyebár  említetted,  hogy  Andris  téged  választott  elnökhelyettesének, 
 minden  bizonnyal  megválasztott  elnökhelyettes  is  leszel.  Mit  gondolsz  nem  fog-e  zavart 
 kelteni,  hogy  egyszerre  vagy  ebben  a  két  pozícióban  a  Küldöttgyűlés  fejében?  Mi  a 
 különbség  az  Elnökhelyettes  és  az  Elnöki  referens  tisztségek  között?  El  tudnád  mondani, 
 hogy lássuk, hogy ez két külön munka? 

 Kása  Kata  Hanga:  Nem  leszek  egyszerre  mindkét  tisztségben,  hiszen  az  Elnöki  referensi 
 tisztséget  a  regisztrációs  időszak  előtti  egy  hétben  befejezem,  ezt  követően  kezdődne  csak 
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 az  Elnökhelyettesi  tisztség,  amennyiben  megválaszt  bennünket  a  Természettudományi  Kar 
 hallgatóinak  közössége.  Az  Elnöki  referensi  tisztség  főként  egy  belső  működést  támogató 
 munka,  emiatt  nem  gondolom,  hogy  összezavaró  lenne,  hiszen  azon  hallgatók,  akik  nem 
 képviselők  ők  nem  fognak  az  én  munkámból  sokat  tapasztalni.  Ha  szeretnéd  fel  tudom 
 sorolni külön az elnökhelyettes, valamint az elnöki referens feladatköreit. 

 Gombás András: Köszönöm, nem kell tudom, hogy tudod. 

 Kása Kata Hanga: Esetleg, ha bárkinek nem lenne tiszta én nagyon szívesen megteszem. 

 Mig András: Van-e valakinek erre igénye? 

 Papp Zsombor: Én szeretném, ha az Elnöki referens feladatköreit felsorolnád! 

 Kása  Kata  Hanga:  Jó.  Ezek  csak  szerintem  a  feladatkörei,  amit  azért  emelek  ki,  mivel 
 ennek  a  tisztségnek  még  nincsenek  jól  körvonalazódva  a  feladatkörei.  Ezért  is  nem  írtuk 
 ki  ezt  a  tisztséget  az  elnöki  pályázatunkban  sem,  úgy  ahogyan  a  többit.  Én  azt  gondolom 
 feladatának  az  Elnöki  referensnek,  hogy  fejlessze  a  szervezetet,  segítse  a  tisztségviselők 
 munkáját.  Ezt  például  adminisztratív  módon,  olyan  dolgokban  segítenék,  amikre  a 
 tisztségviselőknek  már  nincsen  kapacitása,  vagy  olyan  dolgok,  amik  nem  feladatkörül,  de 
 mégis  nekik  kell  megcsinálni.  Ezt  gondolom  tehát  elsősorban  az  Elnöki  referens  fő 
 feladatának,  illetve  olyan  újítások  bevezetését,  amik  könnyítik  a  szervezetünk  működését 
 és  munkáját.  Ilyen  könnyítés  például  az  Intézeti  Tanácsokon  elhangzott  információk 
 összefoglalóinak  begyűjtése  a  szakterültei  koordinátoroktól.  Ez  segítené  az  elnököt, 
 valamint  a  Kari  Tanács  delegáltjait,  hogy  jobban  tisztában  legyenek  a  szakterületek 
 álláspontjaival.  Ezek  a  feladatkörhöz  tartozó  dolgok  még  egészen  fluid  dolgok,  de 
 mindenképp szeretném ezt a többi tisztségviselő segítségével strukturálni. 

 Tokai  Tamás:  Kicsit  meg  vagyok  zavarodva,  hiszen  nem  lenne  csúsztatva  a  mandátumod, 
 alakulón  újra  meg  kellene  pályáznod,  majd  utána  lenne  csúsztatva.  Meg  ráadásul,  hogyha 
 nincs  beírva  az  elnöki  pályázatba  az  Elnöki  referens,  akkor  ennyi,  akkor  zárón  véget  ér  a 
 tisztséged és majd leszel Elnökhelyettes. 

 Mig  András:  Szeretném  én  pontosítani.  Az  alapszabályunk  szerint,  hogyha  valakit 
 megválasztunk  egy  adott  ciklusban,  akkor  ő  a  ciklus  lezárását  követő  őszi  félév 
 regisztrációs  időszakát  megelőző  hét  hétfőéig  lesz  tisztségben.  Tehát  a  képviselőkkel 
 ellentétben,  akik  Alakuló  Küldöttgyűléstől  Alakuló  Küldöttgyűlésig  rendelkeznek 
 mandátummal,  a  tisztségviselők  megválasztásuktól  a  következő  tanév  szeptemberéig 
 gyakorlatilag.  Tehát,  ha  most  Kata  most  megválasztásra  kerülne,  akkor  gyakorlatilag  ő 
 szeptember  elejéig  töltené  be  ezt  a  tisztséget,  illetve  az  Alakuló  Küldöttgyűlésen 
 megválasztott  tisztségviselők  –  és  ebbe  tartozik  az  Elnök  és  Elnökhelyettes  is  –  nem 
 onnantól  töltik  be  a  tisztséget,  ahonnan  megválasztják  őket,  hanem  szeptember  elejétől. 
 Tehát  amint  Katának  megszűnne  ez  a  tisztsége  azzal  egyidőben  válna  ő  Elnökhelyettessé. 
 Ami  pedig  a  másik  kérdésed  volt,  hogyha  nincsen  benne  az  elnöki  pályázatban  ez  a 
 pályázati  kiírás,  akkor  mennyi  ideig  tart  ez  a  tisztség.  A  választási  bizottság  még  nem 
 publikálta  az  elnöki  pályázatot,  de  akkor  most  elmondom,  hogy  az  elnöki  pályázatban 
 csatolmányként  szerepelnek  különböző  tisztségek  pályázati  kiírásai,  ebbe  az  Elnöki 
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 referenst  nem  írtam  bele,  aminek  az  az  oka,  hogy  mint  ahogy  most  is  elhangzott  most  ez 
 valamilyen  szinten  egy  megágyazó  feladatkör  lenne  a  későbbiekben  egy  Elnöki  referens 
 vagy  egy  hasonló  tisztségnek.  Úgy  gondolom,  hogy  sokkal  célravezetőbb  lenne,  hogy 
 amikor  megüresedik  ez  a  pozíció,  akkor  szeptemberben  írjuk  ki,  már  az  akkori 
 tapasztalatainkkal  egybefűzve,  ezáltal  egy  jóval  precízebb  pályázati  kiírást  tudnánk 
 megvalósítani. 

 Tokai  Tamás:  Úgy  volt  megbeszélve  korábban  is,  amikor  volt  erről  szó  meg  most  is, 
 amikor  ki  lett  írva  ez  a  pályázat,  hogy  azért  kell,  mert  túl  sok  lett  a  munka.  Abban  a 
 formában,  ahogy  egy  elnök  és  elnökhelyettes  működik  most  nem  tudjátok  ellátni  a 
 feladataitokat  vagy  nem  tudjátok  ezek  mellett  megvalósítani  azokat  az  elképzeléseket, 
 amiket  szerettetek  volna.  Akkor  szeptembertől  megint  nem  fogjátok  tudni  ellátni  a 
 feladataitokat már Katával, mint Elnökhelyettes? 

 Kása  Kata  Hanga:  Lehet,  hogy  félreértés  van  sok  képviselőben,  de  ez  az  Elnöki  referens 
 tisztség  nem  csak  az  Elnök  és  Elnökhelyettes  munkájának  a  segítésére  van  egyedül, 
 hanem  az  összes  tisztségviselőnek  a  segítségére  jön  létre.  Voltak  beszélgetések  erről 
 korábbi  Küldöttgyűléseken,  ahol  többen  is  felszólaltak  tisztségviselők  között,  hogy  jó 
 lenne, ha az ő munkájukat is segítené valaki, munkacsoportokról volt szó stb. 

 Pádár  Kitti:  Bocsánat,  hogy  beleszólok,  ehhez  annyit  fűznék  hozzá,  hogy  mi  nem  olyanra 
 gondoltunk,  hogy  egy  valaki  legyen,  aki  hatmillió  felé  rohangál  és  szakad,  hanem 
 mindenkinek legyen valakije. 

 Mig  András:  Itt  én  szeretnék  kicsit  pontosítással  élni.  Ugye,  amit  Tomi  te  jeleztél,  hogy 
 nem  érted,  hogy  ha  most  az  a  feladata  az  Elnöki  referensnek,  ahogy  ez  korábban 
 elhangzott,  hogy  az  elnöki  és  az  elnökhelyettesi  terhekből  átvállaljon  valamekkora  részt, 
 akkor  miért  van  az,  hogy  ez  a  pályázat  most  úgy  készült  el,  hogy  a  tisztségviselői  munkát 
 támogassa.  Úgy  látom,  hogy  amit  például  az  Ösztöndíjakért  felelős  referensnél  is 
 láthattok,  ott  a  tisztség  igényelt  még  plusz  egy  embert,  hiszen  vannak  olyan  feladatkörök, 
 amik  sok  feladattal  járnak.  Ugyan  ilyen  az  Elnöki  tisztség  is,  talán  azzal  mindenki 
 egyetért,  hogy  az  Elnöki  talán  még  egyel  több  munka,  mint  az  Ösztöndíjakért  felelős 
 referens  munkája.  Én  úgy  gondolom,  hogy  itt  szükség  lenne  még  egy  harmadik  emberre. 
 Amit  én  irányadónak  látok,  az  az,  hogy  a  harmadik  ember  feladata  –  ami  eddig  az  Elnök 
 és  az  Elnökhelyettes  feladatai  közé  tartozott  –  az  egyik  volt  többek  között  a  tisztségviselők 
 munkájának  támogatása  és  a  szervezetnek  a  fejlesztése.  Ebben  nyújtana  segítséget  egy 
 harmadik  ember.  Tehát  úgy  láttuk  a  tisztelt  Küldöttgyűlés  visszajelzései  alapján,  hogy 
 igényük  van  arra,  hogy  egy  kicsit  jobban  körül  határoljuk,  hogy  mi  lenne  az  a  feladatkör, 
 ami  elég  egybefüggő  része  az  Elnök  és  Elnökhelyettesi  munkának,  amit  könnyen  le  lehet 
 választani.  Más  önkormányzatokban  már  most  is  különálló  ember  van  ezekre  a 
 feladatkörökre.  Így,  ha  ezt  a  terhet  le  tudjuk  venni  az  Elnök  és  Elnökhelyettes  válláról, 
 akkor  a  többi  teendőre  nagyobb  kapacitása  jut  ennek  a  párosnak.  Röviden  válaszolva  a 
 kérdésedre,  igen,  valószínűleg  jövőre  is  lesz  egy  ehhez  hasonló  tisztség.  Az,  hogy  milyen 
 formában  az  Kata  megválasztása  esetén  a  következő  négy  hónap  alapján  fog  nagyon 
 pontosan kialakulni. 
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 Tokai  Tamás  felolvasta  a  pályázati  kiírásban  szereplő  feladatköröket,  majd  az 
 alapszabályban megfogalmazott elnökhelyettesi feladatokat is. 

 Tokai  Tamás:  Én  úgy  látom  jelenleg,  hogy  az  Elnökhelyettes  feladatai  közül  ez  a  tisztség  – 
 ami  nem  az  elnöki  munka  segítése  –  az  eléggé  átvesz.  Azt  szeretném  látni,  ha  most  ez  a 
 tisztségviselői  támogatás  lenne  az  első,  akkor  látjátok-e  azt,  hogy  következő  pályázat  az 
 Elnöki  referensre,  –  így  ez  a  tevékenység  nem  mondom,  hogy  tökéletesen  lefedi,  de 
 megértem,  hogy  miért  nem  –  akkor  az  abban  szereplő  tevékenységeket  úgy  fogjátok-e 
 átgondolni,  hogy  akkor  az  lefedje  azokat  a  részeket,  amiket  nem  vesz  át  szinte  kizárólag 
 az elnökhelyettestől, hanem új. 

 Kása  Kata  Hanga:  Természetesen  igen.  Én  azért  is  írtam  meg  úgy  ezt  a  pályázatot,  amit 
 most  beadtam,  hogy  nem  feltétlen  néztem  a  pályázati  kiírást,  mert  nekem  voltak  vízióim 
 ezzel  a  tisztséggel  kapcsolatban,  mert  szerintem  nagyon  sok  mindent  ki  lehet  ebből  hozni, 
 amit  nem  feltétlen  fed  le  a  pályázati  kiírás.  Mivel  Elnökhelyettesi  tisztségre  készülök, 
 ezért  tisztában  vagyok  azzal,  hogy  mik  a  feladatai  az  Elnökhelyettesnek  és 
 összehasonlítva  egyébként  tényleg  rendkívül  hasonló.  Az  alapszabály  azt  tartalmazza, 
 hogy  a  tisztségviselői  munka  koordinálása  és  utánpótlásképzéssel  kapcsolatos  szövegezés 
 van  leírva,  emellett  nyilván  a  támogatás  is  egy  nagyon  fontos  része.  Ezt  egyébként  az 
 Elnöki  referensnél  is  nagyon  fontosnak  tartom,  de  szerintem  egy  kicsit  más  jellegű 
 dolgokban  tudna  segíteni  az  Elnöki  referens,  mint  az  Elnökhelyettes.  Ez  inkább 
 mikromanagement,  mintsem  makromanagement,  amit  inkább  az  Elnök  vagy  az 
 Elnökhelyettes  csinál.  Ez  tényleg  inkább  ilyen  sziszifuszibb,  adminisztratív  munka  vagy 
 akár  emlékeztetni  a  szacskókat  arra,  hogy  valahova  kell  ember,  hogy  ne  a  többi 
 tisztségviselőnek kelljen. 

 Tokai Tamás: De hát ez az Elnökhelyettes feladata. 

 Mig  András:  Elnézést,  én  ezzel  nem  értek  egyet!  Szerintem  az  Elnökhelyettes  feladata  a 
 koordináció,  nem  pedig  a  „rugdosása”  az  embereknek.  Igen,  így  talán  az  a  nagy 
 különbség,  hogy  az  Elnökhelyettes  az,  aki  összeegyezteti  a  munkáját  a  tisztelt 
 tisztségviselőknek  és  nem  neki  a  feladata  az,  hogy  mondjuk  naponta  háromszor  ír 
 valakinek,  hogy  Figyelj  már  az  átadás  átvételit  csináljuk  meg  vagy  Ide  kell  még  nekem 
 egy  vagy  két  ember.  Ez  a  része  az,  amit  például  egy  Elnöki  referens  tudna  csinálni.  Nekem 
 és  Petrának  a  munkánknak  jelentős  része  abból  áll,  hogy  Figyelj  légyszi  kéne  ide  két 
 ember  és  ez  pont  egy  olyan  példa  lehet,  amivel  a  Rendezvényszervező  referens  munkáját 
 is  tudjuk  segíteni,  hogyha  emberek  gyűjtésére  van  szüksége.  Ez  ugyanúgy  segítség  lehet  a 
 bírálók  és  a  Nyúz  csapatába  való  toborzásnál.  Így  nem  abból  áll  az  adott  tisztségviselőnek 
 a  feladata,  hogy  könyörögnie  kell  az  embereknek,  hanem  ezt  a  terhet  átadjuk  egy 
 személynek,  akinek  kifejezetten  ez  a  feladata.  Közben  pl  a  Főszerkesztő  tényleg  tud  a 
 Nyúznak a fejlesztésével és működtetésével foglalkozni. 

 Gombás  András:  Én  tisztségviselőként  látom,  hogy  szükség  van  olyanra,  aki  tud  ezekkel  a 
 plusz  feladatokkal  foglalkozni.  Ilyen  értelemben  nekem  mindegy,  hogy  van  még  egy 
 Elnökhelyettes  vagy  Elnöki  referens  van.  Szerintem  ezen  a  ponton  kár  lovagolni. 
 Szerintem  az  egy  nagyon  szép  gesztus  volt  a  pályázati  kiírásnál,  hogy  ugyanúgy  két  ember 
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 ösztöndíja  osztódik  most  háromfelé.  Ez  valamennyire  azzal  függ  össze,  amit  most  én  is 
 gondolok,  hogy  ami  eddig  két  emberre  volt  hárulva  feladat,  az  a  teher  most 
 megnövekedett  azzal,  hogy  sok  tisztség  most  nem  volt  betöltve.  Én  ezt  így  támogatom, 
 szerintem  ez  egy  nagyon  szép  gesztus.  Nem  akarok  tovább  azon  lovagolni,  hogy  hogyan 
 nevezzük ezt a tisztséget. Én úgy látom, hogy erre a tisztségre szükség van. 

 Dérfalvi  Balázs:  Említettetek  olyat,  hogy  amit  az  Elnök  és  Elnökhelyettes  szeretne 
 kommunikálni  a  tisztségviselők  felé,  akkor  azt  milyen  jó,  hogy  nem  nekik  kell.  De  hát 
 akkor  így  az  Elnöki  referens  honnan  kapja  meg  ezeket  az  információkat?  Nem  ilyen  plusz 
 tényező  lenne  így  az  információáramlásban,  ami  így  nehezíthetne  is?  Értem,  hogy  pont  az 
 ellenkezőjét  hoztad  ki  erről  a  pályázatodban,  de  egészen  aggályosnak  tartottam,  amikor 
 azt  olvastam,  hogy  már  itt  felvetettél  egy  olyan  lehetőséget,  hogy  túlterheltté  válik  ez  a 
 tisztségnek  a  viselője  és  azért  csináljuk  ez  a  tisztséget  most,  –  egyébként  a  Küldöttgyűlés 
 támogatása  nélkül  –  hogy  megkönnyítsük  a  Hallgatói  Önkormányzat  működését,  vagy 
 mostmár  nem  tudom,  én  eddig  azt  hittem,  hogy  az  Elnök  munkájának  működését, 
 mostmár  mindennek  a  működését  megkönnyítjük  ezzel  a  tisztséggel.  Én  még  mindig  ezt 
 az  egészet  nagyon  pontatlannak  érzem  és  ezért  van  ennyi  kérdés  is,  mert  nem  értjük,  hogy 
 a  kiírásban  mi  van  kiírva.  Ezt  sem  hiszem,  hogy  most  csak  lovaglunk  a  szavakon.  Az 
 egész  nincs  pontosan  kitalálva  még  és  pont  ezért  nem  volt  támogatva  szerintem  a 
 Küldöttgyűlésen. 

 Kása  Kata  Hanga:  A  túlterheléssel  kapcsolatban  arra  gondoltam  a  pályázatom  írásakor. 
 Mivel  a  legutóbbi  Küldöttgyűlésen  is  valakitől  elhangzott,  hogy  nem  lesz-e  túlterhelt  ez  az 
 ember.  Ha  belegondolunk,  hogy  minden  például,  amikor  én  tisztségviselő  voltam,  akkor 
 ezek  a  kérések,  kérdések  messengeren  valamilyen  csoportban  vagy  akár  slacken  történtek 
 és  nagyon  sok  ilyen  megkeresés  érkezett,  akkor  nagyon  nehezen  lehetett  ezeket 
 visszakeresni,  főleg,  ha  amúgy  is  beszélgettem  az  adott  emberrel  chaten.  Ezért  írtam  le  a 
 pályázatomban,  hogy  ez  valóban  túlterhelő  lehet,  hogy  ha  még  azzal  is  foglalkozni  kell, 
 hogy  visszakeresgessem  ezeket  az  üzeneteket,  erre  egyből  megoldást  is  kínáltam.  Arra 
 gondoltam,  hogy  kéne  erre  egy  rendszer,  ahol  úgy  lehetne  vezetni  ezeket  a  dolgokat,  hogy 
 ne  az  legyen,  hogy  az  Elnöki  referens  vezesse  be  a  teendőit  még  egy  plusz  táblázatba, 
 mert  ez  is  plusz  munka,  hanem  egyből  egy  tisztségviselő  be  tudja  jegyezni  azt,  hogy 
 miben  van  szüksége  segítségre,  hány  emberre  van  szüksége,  mi  a  határidő,  milyen  a 
 prioritása. Ilyen szempontból ez a túlterheltségi faktor minimálisra csökkenne ezáltal. 

 Dérfalvi Balázs: Igazad van! 

 Mig  András:  Itt  nem  arról  van  szó,  hogy  az  Elnöki  referens  válna  túlterheltté,  hogyha  ezt 
 normálisan  végezzük.  Amit  a  legutóbbi  tisztségviselői  ülésen  el  is  mondtam  erről  a 
 tisztségről  és  talán  sikerült  is  picit  jobban  megértenie  a  tisztségviselőknek,  hogy  mi  lenne 
 az  elvi  koncepció  emögött  a  feladatkör  mögött.  Egy  átlagos  szervezetnél  különböző 
 kategóriákba  lehet  csoportosítani  dolgozókat,  ebből  van  egy,  ami  az  önkormányzatban 
 hiányos,  ez  pedig  a  támogatói  struktúra.  A  támogatói  stuktúrába  nálunk  jelenleg  az 
 Informatikus,  valamennyire  az  Ellenőrző  Bizottság,  illetve  az  Irodavezető  tartozik.  Hiány 
 van  olyan  emberre,  aki  konkrétan  a  szervezetnek  a  működését  tudja  támogatni.  Az  Elnök 
 és  az  Elnökhelyettes  jelenleg  az,  aki  vezeti,  hogy  jelenleg  milyen  projektek  és  tervek 
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 vannak,  illetve  ezeknek  az  állapotát  tartják  számon.  Szokás  alapján  az  Elnök  és  az 
 Elnökhelyettes  is  beletartozik  ebbe  a  támogatói  szerepkörbe,  még  ez  máshol  nem  így  van. 
 Általában  az  Elnök  és  az  Elnökhelyettesnek  nem  az  a  feladata,  hogy  támogassa  a 
 rendszernek  a  munkáját,  hanem  nyilván  egy  koordinációs  feladatot  ellát,  viszont  egy  ilyen 
 támogatói  rész  hiányzik  tőlünk  a  működésben  és  ezt  hivatott  feltölteni  az  Elnöki  referens. 
 Az,  hogy  túlterhelődik-e  az  csak  azon  múlik,  hogy  milyen  kereteket  szabunk  a 
 munkájának, illetve, hogy milyen feladatokat adunk neki. 

 Papp  Zsombor:  Mondtad,  hogy  az  Elnöki  referens  feladatait  lefedi  az  adminisztratív 
 segítségnyújtás. Ez mennyi munkával jár és ez mennyi energiát fog elvinni? 

 Kása  Kata  Hanga:  Ez  az,  amit  szerintem  nagyon  ki  kell  tapasztalni.  Erre  szolgál  az  első 
 pont  a  pályázatomban,  hogy  először  minden  egyes  tisztségviselővel  leülnék  és 
 átbeszélnénk,  hogy  neki  milyen  feladatai  vannak.  Akár  ilyen  havi  bontásban,  hogy  én  is 
 átlássam,  hogy  mikor  és  hol  van  nagyobb  megterhelés.  Én  egyedül  azokból  tudok 
 építkezni,  amikor  szakterületi  koordinátor  voltam.  Hazudnék,  ha  azt  mondanám,  hogy 
 pontosan  tudom,  hogy  ez  mennyi  munkával  és  idővel  fog  járni,  de  én  látok  ebben  a 
 tisztségben  egy  olyan  lehetőséget,  amit  szerintem  nagyon  meg  kéne  ragadni  és  attól  még, 
 hogy  most  még  nincs  strukturálva,  szerintem,  hogy  ha  ez  ki  lenne  dolgozva,  akkor  nagyon 
 ki  tudná  használni  minden  tisztségviselő.  Azt  gondolom,  hogy  ez  egy  emberként 
 elvégezhető  feladat,  főleg  hogyha  szigorú  kereteket  szabunk,  jól  osztjuk  be  a  feladatokat 
 meg  priorizálunk  dolgokat  és  határidőket  szabunk,  mint  ahogy  az  élet  más  területein  is. 
 Szóval én ezt managelhetőnek látom a részemről. 

 Magassy  Ádám:  Támogatói  szerepet  töltene  be  ez  a  tisztség,  de  ha  jól  értettem  az  a 
 pályázatból  kimaradt,  az  újból.  Ha  most  látjátok,  hogy  szükség  van  támogatói  munkára, 
 akkor miért nem szerepel ez a tisztség a következő pályázatban? 

 Mig  András:  Azért  nem  szerepel,  mert  Katának  a  megbizatása,  hogyha  megválasztjuk 
 szeptemberig  tart.  Szeptemberre,  hogyha  ténylegesen  azt  látjuk,  hogy  indokolt,  akkor 
 kiírunk  szeptemberben,  nem  pedig  az  Alakuló  Küldöttgyűlésre  egy  új  pályázatot.  Amit 
 korábban  is  mondtam,  hogy  már  szeptemberben  az  elmúlt  négy  hónap  tapasztalatai 
 alapján  pontosabban  meg  tudunk  fogalmazni  egy  pályázati  kiírást  ehhez  a  tisztséghez.  Én 
 ezt  úgy  képzelem,  hogy  szeptembertől  ez  ugyanúgy  betöltött,  legalábbis  meghirdetett 
 pozíció lesz. 

 Magassy  Ádám:  Ha  valami  stukturabeli  változtatás  kéne  mondjuk  a  tisztségviselők 
 irányába,  akkor  nem  lett  volna  a  pályázás  során  megkérdezni  őket,  hogy  mire  van 
 szükségük? 

 Kása Kata Hanga: Én megtettem ezt. 

 Dérfalvi Balázs: Hogyan fogadták ezt a tisztségviselők? 

 Kása  Kata  Hanga:  Sajnos  az  összes  tisztségviselőt  nem  tudtam  megkeresni,  de  nagyjából  a 
 felét  igen,  akikkel  tényleg  érdemben  is  tudtam  beszéni  erről.  Nagyrészt  azt  tapasztaltam, 
 hogy  mindenki  tudott  olyan  dolgot  írni  vagy  mondani,  amiben  a  segítségére  tudnék  lenni. 
 Nyilván  még  teljesen  járatlan  út  ez  az  Elnöki  referens,  ők  is  tettek  fel  nekem  kérdéseket, 
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 hogy  én  miért  gondolom  akár  ezt  indokoltnak.  Én  elmondtam  nekik,  hogy  szerintem  mit 
 tudnánk  ebből  a  tisztségből  kihozni.  Úgy  éreztem,  hogy  mindenki,  akivel  beszéltem 
 pozitívan  fogadta,  de  ha  kimegyek  remélem  el  fogják  mondani  azt  is,  hogyha  nem  meg  azt 
 is, hogyha igen. 

 Szász  Boglárka  Dorottya:  Most  mondtátok,  hogy  azért  nincs  benne  a  pályázatban,  mert 
 most  nézitek  meg,  hogy  indokolt-e  ez  a  pozíció.  Ez  alatt  a  kevés  idő  alatt  szerintetek  meg 
 fogjuk  tudni  állapítani,  hogy  indokolt-e?  Igazából  a  szorgalmi  időszakból  már  csak  egy 
 hónap  van,  aztán  nyár  lesz,  amikor  valljuk  be  a  legtöbb  tisztségviselőnek  azért  kevesebb 
 dolga lesz. 

 Mig  András:  Ahogy  te  is  mondtad  nyáron  kevesebb  munkája  lesz  a  tisztségviselőknek, 
 szacskóként  azért  a  nyár  az  egyik  leghúzósabb  az  új  gólyák  fogadásával.  Szerintem  pont 
 azért,  mert  általában  kevesebb  feladatuk  van,  jobban  rá  lehet  arra  fókuszálni,  hogy  amikor 
 már  tényleg  elkezdjük  szeptemberben  a  munkát,  akkor  már  egy  nagyon  dinamikusan 
 működő, támogatói keretrendszerben tudjunk dolgozni. 

 Kása  Kata  Hanga:  Szerintem  tök  jogos  a  kérdésed.  Én  azt  terveztem,  hogy  ebben  és  a 
 következő  hónapban,  mivel  eléggé  ki  fog  csúszni  a  vizsgaidőszak  is,  hogy  azért  lesz 
 bőven  munka,  augusztusban  is  a  gólyák  fogadására  kell  készülni,  így  egyedül  a  július  lesz 
 az,  amikor  –  szervezési  munkálatok  akkor  is  biztosan  lesznek,  szóval  dolog  akkor  is  lesz  – 
 viszont  valóban  több  időm  fog  maradni,  én  ezt  az  időt  megválasztásom  esetén  egy 
 támogatói  kisokos  megírásával  szeretném  tölteni.  Valóban  tényleg  rövid  az  idő,  de 
 szeretném tényleg hasznos dolgokkal tölteni, nem szeretnék sok üresjáratot. 

 Papp  Zsombor:  Andris,  említetted,  hogy  van  más  karokon  hasonló  szerep,  ami  ugyanígy 
 szervezetet  támogató  szerepkör,  erre  tudsz  nekem  példát  mondani,  mert  szívesen 
 elolvasnám rá a pályázati kiírást. 

 Mig  András:  Az  IK-n  Szervezetfejlesztési  és  Stratégiai  alelnök  náluk  olyan,  mint  egy 
 referens,  az  EHÖK-ben  négy  különböző  ember  van  az  elnöki  feladatok  ellátására,  Elnök, 
 Elnökhelyettes,  Szervezetfejlesztésért  felelős  alelnök,  illetve  ott  konkrétan  van  Elnöki 
 referensnek  nevezett  tisztség.  Ha  igény  van  rá  én  megnézem  szívesen,  hogy  a  többi 
 önkormányzatnál ez hogy működik. 

 Szolnoki  Fanni:  Volt  arról  szó,  hogy  ilyen  rövid  idő  elég-e  arra,  hogy  kitapasztald  a 
 tisztséget.  Tudnál  hasonló  esetre  példát  mondani?  Vagy  olyat,  ahol  nem  volt  a  tisztség 
 előtte és hasznos volt, hogy létrehozták? 

 Kása  Kata  Hanga:  Nem  tudom  emlékeztek-e  arra,  amikor  Ádám  Rozit  megválasztottuk 
 Külügyi  mentorkoordinátornak.  Ha  jól  emlékszem  ő  is  négy  vagy  öt  hónapon  keresztül 
 töltötte  be  a  tisztségét.  Ez  is  annak  idején  egy  járatlan  terep  volt,  ő  is  megalapozta  a 
 tisztséggel  járó  dolgokat  az  utódjának.  Lefektette  az  alapokat,  megírta  a  kisokost, 
 kapcsolatokat  épített  ki.  Tehát  ő  is  elég  jól  meg  tudta  alapozni  az  utódjának  ezalatt  az  idő 
 alatt  a  dolgokat.  Ezt  szerintem  Kata  tudná  jól  elmondani,  de  sajnos  most  nincs  itt.  De 
 ennél jobban ezt szerintem nem lehet összehasonlítani. 
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 Tokai  Tamás:  Most  említetted  az  IK-t,  ahol  van  az  az  elnökhelyettes,  aki  a 
 szervezetfejlesztésért  felel.  Van  másik  elnökhelyettesük  vagy  ez  az  egy  van?  Mert  ha  nincs 
 más, akkor nem értem a hasonlítást. 

 Mig  András:  Konkrétan  olyan  pozíciójuk,  hogy  elnökhelyettes,  olyan  nincsen,  de  meg 
 tudom  nézni,  hogy  van-e  ott  például  titkár  vagy  ehhez  hasonló  feladatkör,  ha  erre  van 
 igény.  De  ki  is  emeltem,  hogy  ott  nincs  külön  elnökhelyettes.  Elnézést,  Stratégiai  és 
 Innovációs  alelnök,  nem  szervezetfejlesztési,  ezt  rosszul  mondtam.  Van  titkáruk,  ami 
 nálunk  jelenleg  nincsen  és  valamilyen  szinten  hasonló,  adminisztratív  feladatokat  lát  el. 
 Ez a három tisztség, ami nagyjából ide magyarázható be. 

 Tokai  Tamás:  Azt  gondolom,  hogy  a  külügyi  mentorrendszer  kiépítése  meg  az  elnöki 
 referensi  pozíció,  ami  harmadik  félként  csatlakozik  be  az  Elnöki  vezetés,  egy  operatív 
 működési  pozícióba,  hogy  annak  a  megszervezését  és  kiépítését  nem  tudnám 
 összehasonlítani.  Említve  lett  egy  kisokos,  ez  alapján  lenne  meg  a  négy  hónap  múlva 
 kiírandó  elnöki  referensi  pályázat,  ami  meghatározza,  hogy  milyen  elvek  szerint  működik. 
 Ez  alapján  nem  értem,  hogy  2  hónap  múlva  júliusban  egy  teljesen  új  tisztség  kisokosát 
 biztosan  meg  tudod  írni?  Nem  inkább  akkor  lenne  értelme,  amikor  kialakul  az  új  pályázat 
 kiírása? 

 Kása  Kata  Hanga:  Én  azokat  a  dolgokat  fogom  lejegyezni,  amiket  csinálok.  Ezen 
 tapasztalataim  szerintem  segítségül  szolgálhatnak  a  jövőben  az  új  kiírás  megalkotásához. 
 Én  nem  azt  mondom,  hogy  abban  az  egy  hónapban  megírom  az  egészet,  hanem  az  addigi 
 tapasztalataimat  strukturálom  majd.  Ez  az  alapját  szolgálhatja  majd  az  új  pályázati 
 kiírásnak,  hogy  tényleg  az  legyen  benne,  amit  csinálni  kell  és  ne  az  legyen,  hogy  nem 
 egyértelmű  valami.  A  külügyivel  kapcsolatban  meg  annyi,  hogy  annyi  párhuzamot  látok 
 én abban, hogy rövid idő alatt ő is sok mindent el tudott érni. 

 Tokai  Tamás:  Ugye  elmondtad,  hogy  te  mit  képzelsz  el  a  tisztségnek.  Ezek  szerint,  ami 
 mondjuk  az  Elnöki  referensi  pályázatban  van,  hogy  az  Elnök  és  Elnökhelyettes  nevében 
 eljárhat azt innentől ne vegyük figyelembe? 

 Mig  András:  Ugye  ahogy  te  is  kiemelted  ez  nem  döntéshozás,  hanem  nevében  eljárás.  Ki 
 is  van  emelve,  hogy  indokolt  esetben.  Ugye  azt  bizonyára  tudjátok,  hogy  az 
 Alapszabálynak  van  egy  ilyen  passzusa,  hogy  az  Elnöknek  általános  utasítási  jogköre  van 
 a  tisztségviselők  munkájával  kapcsolatban.  Nyugodtan  cáfolj  meg  Geri,  hogyha  nem  így 
 van! Erre kívánt utalni a pályázati kiírásban szereplő feladat. 

 Tokai  Tamás:  Azokat  a  dolgokat,  amik  a  pályázati  kiírásban  szerepelnek,  de  a  te 
 pályázatodban nem, azokat is el fogod végezni? Például az elnöki levelezés kezelése. 

 Kása  Kata  Hanga:  Az  én  értelmezésem  szerint  az  Elnök  is  tisztségviselő  és  a 
 levelezésének  a  kezelése  hozzátartozik  a  támogatáshoz  és  az  adminisztratív  feladatokhoz 
 is  szerintem.  Nem  szerettem  volna  pontról  pontra  azt  leírni  a  pályázatomban,  ami  a 
 pályázati  kiírásban  van.  Nyilván  szeretném  tartani  magamat  a  pályázati  kiírásban 
 leírtakhoz azok mellett, amit a pályázatomban leírtam. 
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 Gombás  András:  Szeretném  jelezni,  hogy  a  jelenlegi  vitában  ugyan  azokat  a  köröket 
 futjuk megint, mint korábban. Örülnék, ha ez a vita picit előre mozdulna. 

 Mig  András:  Pont  ezt  akartam  mondani  most,  hogy  egyébként  egy  név  sem  volt  már 
 felírva,  úgyhogy  a  valakinek  van  még,  akkor  nyugodtan  mondja,  csak  mostmár  próbáljuk 
 meg  a  következő  körbe  terelni  a  témát,  mert  úgy  érzem,  hogy  lassan  már  mindenkinek 
 kialakult a véleménye a pályázatról. 

 19:31 Kása Kata Hanga elhagyja az ülést. 

 Miskei  Ferenc  István:  Remélem  ez  valamennyit  előrelendíthet  az  emberek  döntésében.  Fel 
 szeretném  hívni  a  figyelmet  arra,  hogy  neki  a  megválasztása  az  nem  jár  semmilyen  plusz 
 költséggel  a  TTK  HÖK-nek.  Tehát  igazából  arról  döntünk,  hogy  még  egy  plus  kompetens 
 ember dolgozzon-e Hallgatói Önkormányzatban. 

 Míg  András  felolvassa  Tóth  Katalin  Zsófia  véleményét  a  jelölttel  kapcsolatban:  Amikor 
 beérkezett  Kása  Kata  pályázata  bennem  is  voltak/vannak  fenntartások.  Leginkább  az 
 idővel  kapcsolatban,  hogy  milyen  hosszú  ideig  töltené  be  ezt  a  tisztséget  Elnöki 
 referensként.  Viszont  rá  kellett  jönnöm,  hogy  az  én  tisztségem  is  hasonlóan  ment  át. 
 Elődöm,  Ádám  Rozália  félévig  tudta  vinni  a  tisztséget,  viszont  amikor  átvettem  azt  tőle, 
 rendkívül  sok  dolgot  ő  már  végigjárt.  Megírta  a  kisokos  egy  részét,  elkezdett  kapcsolatot 
 építeni  a  Nemzetközi  irodával.  Az  ő  munkája  nélkül  nekem  is  a  nulláról  kellett  volna 
 kezdenem mindent. 

 Tokai  Tamás:  A  pénzügy  az  engem  pont  nem  érdekel,  múltkor  elfogadtuk,  hogy  ez  a 
 Hallgatói  Önkormányzatnak  nem  jár  semmilyen  anyagi  veszteséggel.  Csak  azt  szeretném 
 látni,  hogy  ténylegesen,  akkor  mivel  fogunk  foglalkozni.  Hogyan  lássam  én,  mint 
 képviselő  vagy  akár  tisztégviselő,  ha  Katához  akar  fordulni.  Meg  hogy  lássam,  hogy  mi  a 
 tisztség jövője, egyáltalán lesz-e jövője. 

 Mig  András:  Ha  jól  emlékszem  tisztségviselői  ülésen  már  kitértünk  rá,  ezért  itt  is  nagyon 
 szívesen  elmondom.  Bennem  továbbra  is  csaponganak  az  ötletek,  hogy  mit  lehetne  hosszú 
 távon  ezzel  az  Elnöki  referensi  tisztséggel  kezdeni  és  ami  például  felmerült  opcióként, 
 hogy  jelenleg  az  irodavezetőnek  az  a  feladata,  hogy  nyitva  tartsa  és  rendbe  tartsa  az  irodát, 
 másodlagosan  pedig  különböző  adminisztratív  dolgoknak  a  vezetése.  Lehet,  hogy  érdemes 
 lenne  hosszú  távon  ebből  a  két  feladatkörből  egy  tisztséget  csinálni  az  elkövetkezendő 
 négy  hónap  tapasztalatait  is  figyelembe  véve.  Itt  jóval  nagyobb  hangsúly  lenne  az 
 adminisztrációs  feladatok  ellátásán,  illetve  a  tisztségviselői  támogatáson.  Ha  az  a  kérdés, 
 hogy  ennek  mi  a  jövője,  akkor  az  a  válaszom,  hogy  vannak  rá  ötletek  és  szerintem  tényleg 
 ez a négy hónap kell, hogy kiderüljön, hogy mi lesz. 

 Götz  Ádám:  Én  a  tisztelt  Küldöttgyűlésnek  szeretném  megerősíteni,  hogy  Kása  Kata 
 Hanga  nagyon  ügyes  szétszórt  és  túlterhelt  emberek  rugdosásában.  Egészen  közelről 
 ismerem  és  biztos  vagyok  benne,  hogy  ezt  kiterjesztve  a  tisztségviselőkre  is  meg  fogja 
 tudni ugorni és rendszerezni a káoszt az életükben. 
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 Müllner  Tamás:  Én  azokhoz  a  tisztelt  tisztségviselőkhöz  fűzném  a  kérdésemet,  akiket 
 esetleg  Kata  megkeresett.  Milyen  ötletekkel  járultak  hozzá  Katának,  hogy  mivel  tudná 
 segíteni a munkájukat? 

 Pádár  Kitti:  Azon  tisztségviselők  egyike  vagyok,  akit  megkeresett  Kata.  Amit  például  én 
 kiemeltem  neki  többször  az  adminisztratív  része  volt  a  dolognak,  illetve  amit  Andris  vagy 
 Kata  említett  az  embereknek  a  rugdosása.  Ugye  nekem  az  én  feladatkörömhöz  nagyon 
 sokszor  kell  keresnem  segítőket.  Például  beléptetéshez,  5vös5-höz  tereléshez  stb.  Bár  nem 
 gondolnánk,  hogy  ez  mennyi  idő  és  energia,  de  igenis  nagyon  sok  mire  végig  megyek 
 minden  csoporton,  többször  leírom  a  szacskóknak,  hogy  kell  ember.  Nagyon  sok  időt  meg 
 tudnék  ezzel  spórolni,  ha  ezt  valaki  átvenné  tőlem.  Én  látom  Katában,  hogy  ő  tényleg 
 szeretne  ezen  dolgozni  és  vannak  benne  kiforratlan  ötletek,  de  ugyanakkor  én  egy  picit  azt 
 éreztem,  amikor  elkezdtem  neki  ezt  mondai,  hogy  pont  attól  félek,  hogy  lesz  ez  az  egy 
 ember  és  csak  én  már  egyből  egy  csomó  mindent  rá  tudtam  zúdítani.  Ez  nyilván  egy 
 másik  olyan  kör,  amit  a  jövőben  el  kell  kezdeni  kidolgozni,  hogy  ha  lesz  is  az  Elnöki 
 referens az nem fogja feltétlenül megoldani a többi tisztségviselő túlterhetlségét. 

 Mig  András:  Ez  például  egy  tök  jó  lehetőség  arra,  hogy  felmérjük,  hogy  mennyire  van 
 ténylegesen  szükség  konkrét  munkacsoportok  kialakítására.  Akár  egyébként  ezt  is 
 kitűzhetjük  feladatnak  a  következő  négy  hónapra,  hogy  milyen  opciók  vannak, 
 szükséges-e  munkacsoportok  létrehozása  és  hogyan  lehetne  ezt  optimálisan  megoldani.  Ez 
 most  egy  jó  lehetőség  –  ahogy  le  is  van  írva  –  szervezet  állapotának  felmérésére,  ezzel 
 tényleg meg tudjuk nézni, hogy mire van igény. 

 Gombás  András:  Én  is  azok  között  vagyok,  akiket  megkeresett  Kata  a  pályázat  leadása 
 előtt,  hogy  miben  tudná  támogatni  a  munkámat.  Én  elsősorban  azt  mondtam  neki,  hogy 
 én,  amikor  átvettem  a  tanulmányi  referens  tisztséget,  akkor  nem  volt  a  legalaposabb  az 
 átadás  átvétel,  Kata  viszont  rendelkezik  tapasztalattal  ebben  és  ezáltal  tudna  nekem 
 segíteni.  Azt  beszéltük,  hogy  ideális  esetben  most  pályázhatna  egy  olyan  ember  is,  aki 
 nem  indul  a  következő  ciklusban  Elnökhelyettesnek  és  akkor  lenne  egy  ilyen  egy  éves 
 távlat,  hogy  mi  mindent  tudna  kihozni  ebből  az  Elnöki  referens  tisztségből,  de  most  nincs 
 hirtelen  más  kompetens  ember,  aki  indulna  Elnöki  referensnek.  Úgy  gondolom,  hogy  ez 
 egy  jó  fejség  tőle,  hogy  becsatlakozik  a  munkába  még  mielőtt  átvenné  az  Elnökhelyettesi 
 tisztségét szeptemberben. 

 Deák  Tamás:  Én  is  azok  között  a  tisztségviselők  között  vagyok,  akiket  megkeresett.  Én  is 
 azt  látom,  hogy  szükség  lenne  egy  olyan  emberre,  aki  az  adminisztrációt  összefogja,  most 
 leginkább  a  közéleti  papírozás  ügyében  jelzem,  hogy  mostmár  lassan  az  alkaromra  írom 
 filccel,  hogy  kinek  kell  még  írnom  és  olyan  eseményekre  kellett  kikérnem  igazolásokat, 
 amik  nem  is  tudtam,  hogy  léteznek.  Illetve  én  például  nagyon  erősen  mondtam  neki,  hogy 
 egy  Neptun  klienst  tök  jó  lenne  szerezni  annak,  aki  betölti  ezt  a  tisztséget,  mert  időnként 
 szükség  van  nálunk  többek  között  erre  a  Kémia  Intézet  Kiváló  Oktatója  szavazás  miatt. 
 Baromi  nehéz  keríteni  olyan  tisztségviselőt,  aki  rendelkezik  ilyennel,  egy  hónapos 
 csúszással  tudtuk  kiírni  és  azt  is  csak  azért,  mert  végre  Józsa  Kornél  megkapta.  Én  már 
 lassan  a  Dékáni  Hivatalnál  jártam,  hogy  nekik  kell  kiírni,  mert  még  a  Neptun  informatikus 
 sem ért ehhez. 
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 19:43 Kása Kata Hanga visszatér. 

 Mandátumellenőrzés: 24 mandátum van jelen, az ülés határozatképes. 

 Szász  Boglárka  Dorottya:  Mondtad,  hogy  a  tisztségviselők  nagyjából  felét  megkerested. 
 Szerintem  elég  ismert  tény,  hogy  a  Főszerkesztő  munkája  körül  elég  sok  teendő  volt. 
 Érdekelne, hogy engem miért nem kerestél meg. 

 Kása  Kata  Hanga:  Úgy  voltam  vele,  hogyha  megválasztotok,  akkor  úgyis  az  lesz  az  első 
 dolgom,  hogy  mindenkivel  leülök.  Sajnos  időben  ennyire  volt  kapacitásom  a  pályázat 
 leadása  előtt.  Így  is  chaten  beszéltem  a  legtöbbetekkel.  Úgy  voltam  vele,  hogy  veled  több 
 ideig  szeretnék  beszélni  és  nem  tudtam  mennyire  lenne  neked  is  meg  nekem  is  az  elmúlt 
 egy  hétben  a  pályázás  miatt  is  időm.  Bocsánat!  Azt  éreztem,  hogy  a  pályázatom 
 megírásához elegendő embert kerestem meg. 

 Mig  András:  Mindig  van  abból  vita,  hogy  most  meg  kell-e  keresni  embereket  vagy  elég 
 egy  jó  pályázatot  írni.  Szerintem  pont  az  Elnöki  referens  esetében  fontos,  hogy 
 megkeressen  minél  több  tisztségviselőt,  hiszen  az  ő  munkájuk  támogatása  lenne  a 
 feladata.  Én  azt  látom,  hogy  az,  hogy  megkerested  a  tisztségviselők  felét  az  adott  egy  jó 
 rálátást,  hogy  mi  lesz  az,  amivel  találkozni  fogsz  a  mindennapokban.  Viszont,  ahogy  te  is 
 kiemelted  szükség  lesz  arra,  hogy  mindenkivel  egyesével  leülj  beszélni.  Ez  a  9-10  fő  már 
 ad egy statisztikai sokaságot. 

 Gözt Ádám informatikus ismerteti a szavazás menetét. 

 (103)/2023  (IV.  25.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  17  igen  szavazattal,  6  nem  és  1  távolmaradás  mellett  Kása  Kata 
 Hangát választotta meg Elnöki referens tisztségre. 

 Matematika  Szakterületi  Koordinátori  tisztség  jelenleg  betöltetlen,  nem  érkezett  rá 
 érvényes pályázat, nem jelöltek senkit az ülésen. 

 Ügyrendi  javaslat:  A  2023.  04.  25.  bizottsági  delegálásairól  egyben  szavazzon  az  ELTE 
 TTK HÖK online formában. 

 (104)/2023  (IV.  25.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  egyszerű  többséggel  elfogadta,  hogy  a  2023.  04.  25.  ülésén  bizottsági 
 delegálásairól egyben szavazzon az ELTE TTK HÖK online formában. 

 Az  ELTE  TTK  HÖK  Küldöttgyűlése  egyszerű  többséggel  elfogadta  az  ügyrendi 
 javaslatot. 

 Mig  András  jelöli  Pádár  Kittit  az  EHÖK  Küldöttgyűlésbe  rendes  tagként,  Pádár  Kitti 
 elfogadja a jelölést. 

 Mig  András  jelöli  Tóth  Katalin  Zsófiát  az  EHÖK  Küldöttgyűlésbe  póttagként,  Tóth 
 Katalin Zsófia elfogadta a jelölést írásban. 

 Mig  András  jelöli  Horváth  Orsolya  Melindát  az  EHÖK  Kommunikációs  és  Sajtó 
 Bizottságba, Horváth Orsolya Melinda elfogadja a jelölést. 
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 Polónyi  Richárd  jelöli  Novák  Lórántot  az  EHÖK  Gazdasági  Bizottságba,  Nováki  Lóránt 
 elfogadja a jelölést. 

 Polónyi  Richárd  jelöli  Komáromi  Istvánt  az  ELTE  TTK  HÖK  Választmányába, 
 Komáromi István elfogadja a jelölést. 

 (105)/2023  (IV.  25.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK  Küldöttgyűlése 
 24  igen  szavazattal,  0  nem  és  0  távolmaradás  mellett  Pádár  Kittit  delegálta  az  EHÖK 
 Küldöttgyűlésbe rendes tagként. 

 (106)/2023  (IV.  25.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK  Küldöttgyűlése 
 24  igen  szavazattal,  0  nem  és  0  távolmaradás  mellett  Tóth  Katalin  Zsófiát  delegálta  az 
 EHÖK Küldöttgyűlésbe póttagként. 

 (107)/2023  (IV.  25.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK  Küldöttgyűlése 
 24  igen  szavazattal,  0  nem  és  0  távolmaradás  mellett  Horváth  Orsolya  Melindát  delegálta 
 az EHÖK Kommunikációs és Sajtó Bizottságába. 

 (108)/2023  (IV.  25.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK  Küldöttgyűlése 
 24  igen  szavazattal,  0  nem  és  0  távolmaradás  mellett  Nováki  Lórántot  delegálta  az 
 EHÖK Gazdasági Bizottságába. 

 (109)/2023  (IV.  25.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK  Küldöttgyűlése 
 24  igen  szavazattal,  0  nem  és  0  távolmaradás  mellett  Komáromi  Istvánt  delegálta  az 
 ELTE TTK HÖK Választmányába. 

 Mig András 20:02-kor lezárja a napirendi pontot. 

 3. Egyebek (20:02) 

 Komáromi István: A gólyatáborral kapcsolatban van-e valami előrelépés? 

 Mig  András:  Igen,  Dékán  Úr  megígérte  a  Kancellár  Úrnál  való  közbenjárását  arra,  hogy 
 egy tábor jellegű eseményt tudjunk szervezni. 

 Dérfalvi  Balázs:  Már  egy  két  héttel  ezelőtti  beszélgetésben  is  arról  volt  szó,  hogy  ő 
 felhívja  a  Kancellár  Urat,  én  azt  hallottam,  hogy  fel  is  hívta  és  kapott  is  egy  egészen 
 határozott választ. 

 Mig  András:  Én  tegnap  a  Szenátusi  ülés  után  kerestem  meg  Dékán  Urat  konkrét 
 lehetőségeket  felvázolva  neki  és  ő  arra  azt  mondta,  hogy  egyeztet  a  Kancellár  Úrral. 
 Szükségünk  van  a  Kancellár  támogatására,  ő  biztosítja  számunkra  a  pénzügyi  hátteret.  Az 
 a Dékán jogköre, hogy engedi-e, hogy legyen-e gólyatábor vagy nem. 

 Götz Ádám: Padfelújításra készüljünk a jövőben? 

 Mig  András:  Ebben  Petra  kompetens,  hogyha  szeretnéd  fel  tudom  most  hívni  és 
 megkérdezem tőle. De tervben van a megvalósítása. 
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 Götz  Ádám:  Közeleg  a  szemeszter  vége,  így  hamarosan  megürül  az  Informatikus  tisztség 
 is, így várom a jelentkezőket! 

 Gombás  András:  Ha  minden  igaz  már  minden  szakos  csoportba  kiment  az  EHÖK  által 
 készített  kérdőív,  ami  az  idegennyelvi  kurzusokkal  kapcsolatos  igényfelmérés.  Az  a 
 kérésem,  hogy  kérlek  ezt  töltsétek  ki!  Elindult  a  HÖOK  megkeresésére  a  KKK-k 
 véleményezése,  holnap  lesz  egy  megbeszélés,  amin  részt  veszek,  igyekszem  minél  több 
 információt megtudni. 

 Horváth  Orsolya  Melinda:  Mikor  lesz  arról  információ,  hogy  mikor  lesz  a  gólyatábor 
 szerű táboresemény? 

 Mig András: Nincs erre vonatkozó információm. 

 Tuza  Benedek:  Feltűnt,  hogy  tettél  egy  ilyen  distinkciót  a  gólyatábor  és  tábor  jellegű 
 esemény között, ez mire vonatkozott? 

 Mig  András:  A  gólya  esemény  tábor  jellegű  legyen  és  erre  értette  Orsi  a  kérdést.  A  másik 
 lehetőség az Orientációs Napok, ez az, amit biztosan meg tudunk csinálni. 

 Mig  András:  Gólyabálról  annyit  még  el  szeretnék  mondani,  hogy  köszönöm  szépen 
 minden  részvevőnek,  a  segítőknek,  a  főszervezőnek,  kiemelten  Pádár  Kittinek  a  rengeteg 
 segítséget!  A  hajón  összesen  350-en  voltunk  jelen,  az  Önkormányzat  erre  az  eseményre 
 pedig  1.863.131  Ft-ot  fizetett.  Ez  nem  kevés,  de  úgy  érzem,  hogy  ennek  volt  értelme, 
 felejthetetlen élményt adtunk a gólyáknak. 

 Pádár  Kitti:  Igazából  csak  szeretném  megköszönni  a  segítőimnek  a  munkájukat  az 
 esemény  során,  óriásiak  voltatok!  A  legnagyobb  hálám  pedig  a  főszervező  brigád  felé 
 szeretném  kifejezni,  mert  ha  ők  nincsenek,  akkor  valószínűleg  már  kihullott  volna  az 
 összes hajam. Köszönöm szépen! 

 Mig  András:  Köszönöm  szépen,  hogy  itt  voltatok!  Kiemelten  szeretném  megköszönni  az 
 összes képviselőjelöltnek a jelenlétet! 

 Mig András 20:10-kor lezárja a napirendi pontot. 

 Mig András 20:10-kor lezárja a Küldöttgyűlést. 

 Függelék: 

 Az ülésen hozott határozatok: 

 (100)/2023  (IV.  25.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  egyhangúan  Kurucz  Tamást  választotta  meg  szavazatszámlálónak  a 
 2023. 04. 25-i ülés alkalmára. 

 (101)/2023  (IV.  25.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  egyszerű  többséggel  elfogadta,  hogy  a  2023.  04.  25.  ülésén  a  titkos 
 szavazásait az ELTE TTK HÖK online szavazófelületén folytassák le. 
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 (102)/2023  (IV.  25.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  22  igen  szavazattal,  0  nem  és  0  távolmaradás  mellett  Nováki  Lórántot 
 választotta meg Gazdasági referens tisztségre. 

 (103)/2023  (IV.  25.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  17  igen  szavazattal,  6  nem  és  1  távolmaradás  mellett  Kása  Kata 
 Hangát választotta meg Elnöki referens tisztségre. 

 (104)/2023  (IV.  25.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  egyszerű  többséggel  elfogadta,  hogy  a  2023.  04.  25.  ülésén  bizottsági 
 delegálásairól egyben szavazzon az ELTE TTK HÖK online formában. 

 (105)/2023  (IV.  25.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  24  igen  szavazattal,  0  nem  és  0  távolmaradás  mellett  Pádár  Kittit 
 delegálta az EHÖK Küldöttgyűlésbe rendes tagként. 

 (106)/2023  (IV.  25.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  24  igen  szavazattal,  0  nem  és  0  távolmaradás  mellett  Tóth  Katalin 
 Zsófiát  delegálta az EHÖK Küldöttgyűlésbe póttagként. 

 (107)/2023  (IV.  25.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  24  igen  szavazattal,  0  nem  és  0  távolmaradás  mellett  Horváth  Orsolya 
 Melindát  delegálta az EHÖK Kommunikációs és Sajtó  Bizottságába. 

 (108)/2023  (IV.  25.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  24  igen  szavazattal,  0  nem  és  0  távolmaradás  mellett  Nováki  Lórántot 
 delegálta az EHÖK Gazdasági Bizottságába. 

 (109)/2023  (IV.  25.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  24  igen  szavazattal,  0  nem  és  0  távolmaradás  mellett  Komáromi 
 Istvánt delegálta az ELTE TTK HÖK Választmányába. 

 Az ülésen jelenlevő személyek változásai: 

 18:12 Miskei Ferenc kiment 

 18:16 Miskei Ferenc visszajött 

 18:17 Papp Rebeka, Varga Balázs bejött 

 18:21 Horváth Orsolya bejött 

 18:22 Németh Friderika bejött 

 18:29 Nováki Lóránt kiment 

 18:31 Nováki Lóránt visszajött 

 18:39 Szolnoki Fanni kiment 
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 18:42 Szolnoki Fanni visszajött 

 18:54 Cserpák Mihály Márkó bejött 

 19:05 Polónyi Ricsi kiment 

 19:08 Polónyi Ricsi visszajött 

 19:14 Németh Júlia kiment 

 19:19 Nemeth Júlia visszajött 

 19:24 Götz Ádám kiment 

 19:27 Götz Ádám visszajött 

 19:31 Kása Kata Hanga kiment 

 19:43 Kása Kata Hanga visszajött 

 20:04 Tölcsér Zsombor Gábor kiment 

 PH 

 Magassy Ádám Gergely  Mig András 

 Hitelesítő  Elnök 
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